
In tegenstelling tot de conclusies van het ministerie van LNV vertoont de wildstand m.b.t. 
het haas en het konijn geen teruggang. Dit blijkt uit afschotcijfers die al jarenlang op 
eenzelfde niveau blijven. De onderbouwing van het Ministerie van LNV wordt gebaseerd op 
de cijfers van tellingen van (vrijwillige) vogeltellers die bij hun vogeltellingen ook de hazen 
en konijnen die zij waarnemen meenemen (overigens heb ik nog nooit de betreffende 
vogeltellers in of rond de gebieden waar ik jaag gezien). Hierbij gaat u volledig  voorbij aan 
het feit dat hazen en konijnen nachtdieren zijn. Met andere woorden: deze worden 's-nachts 
actief en komen dan te voorschijn. De " vogeltellers" zijn dan allang weer weg en kunnen die 
dan niet meer waarnemen. Zoals eerder aangegeven kan (en moet) men zich baseren op 
afschotcijfers. Tevens worden de officele tellingen van WBE' s en jagers helemaal terzijde 
geschoven. Dit zijn tellingen die wel gericht op, in dit geval, het haas en konijn gericht zijn. 
Dat gebeurt ook 's-nachts met warmte kijkers e.d. 

Daarnaast heeft een WBE en in het verlengde daarvan de jagers de (wettelijke) taak om de 
wildstand op een aanvaardbaar en gezond peil te houden waardoor schade en ziekten tot 
een minimum beperkt blijven. De jagers zullen nooit de wildstand op een onaanvaardbaar 
laag niveau brengen door afschot. 

Ik ben al bijna 40 jaar actief als jager en In die tijd is er nooit een structurele afname van het 
aantal hazen geweest. Het kan zijn dat er een jaar minder hazen zijn maar dat is dan gelegen 
aan externe factoren zoals bijvoorbeeld een slecht voorjaar waardoor er veel sterfte onder 
de jonge dieren is. Dit herstelt zich een jaar later dan weer vanzelf. Vanzelfsprekend is de 
reactie van de jagers dan om minder wild af te schieten als dat geconstateerd wordt. Vanuit 
dit oogpunt ben ik zeer gemotiveerd om voor een gezonde wildstand te zorgen. Indien je 
bijvoorbeeld teveel hazen of konijnen zou afschieten ben je de komende jaren uitgejaagd 
omdat er dan geen wild meer zou zijn. Daar is op dit moment geenszins sprake van. Ik zit 
veel in " het veld" en kan verzekeren dat er genoeg hazen en konijnen zijn en dat er van 
uitsterven geenszins sprake is.

Daarnaast leidt ik en al mijn medejagers flink gezichtsverlies bij de boeren en 
grondgebruikers als wij niet meer op komen dagen om eventuele schade veroorzaakt door 
haas en konijn te voorkomen. Dit zal de relatie tussen jagers en grondgebruikers geen goed 
doen. 

Ik verzoek u om af te zien van het verbod om op hazen en konijnen te jagen in de door u 
genoemde provincies.


